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Vážení členové a sympatizanté hnutí ANO,

dovolujeme si Vám tímto představit první vydání měsíčního zpravodaje oblastní organizace hnutí 
ANO Praha 12, prostřednictvím kterého Vás chceme pravidelně informovat o činnosti našeho hnutí  
v naší městské části, ale zároveň zde chceme presentovat naše postoje k problematice týkající se 
nejen komunální politiky, apod. Věříme, že tímto způsobem budete mít možnost lépe poznat řadu  
z nás, seznámíte se detailněji s našimi aktivitami, které průběžně realizujeme či je připravujeme  
pro širokou veřejnost.

Jsme hluboce přesvědčeni, že tuto formu informací přijmete pozitivně, budeme rádi za Vaše  
případná doporučení k formě zpravodaje, zasílejte nám případně i témata, která by Vás zajímala, 
budeme se snažit vydávat Zpravodaj k co největší všeobecné spokojenosti a zejména efektivnosti.

Případné šíření našeho Zpravodaje je samozřejmě vítáno. Naší snahou je i tištěná forma Zpravodaje, 
věříme, že se nám tento záměr podaří zrealizovat co možná nejdříve. Jsme si plně vědomi, že i přes 
dnešní „on-line“ styl doby, je řada z nás, kteří preferují tištěnou formu informací.

Na závěr Vás chci poprosit o shovívavost. Nejsme profesionální žurnalisté, veškerou činnost pro hnutí 
ANO vykonáváme nad rámec našich běžných pracovních úvazků, ale věřte, že vše činíme s nejlepším 
vědomím a svědomím. 

V tomto prvním čísle našeho Zpravodaje jsme pro Vás připravili průřez činnosti naší oblastní  
organizace za minulý rok.

Jak všichni víme rok 2014 je opět rokem volebním. Čekají nás volby nejen do Evropského  
parlamentu, ale zejména pak volby komunální. Hnutí ANO chce samozřejmě ve volbách uspět,  
chce navázat na velmi dobrý výsledek v parlamentních volbách. Věříme, že nezklameme důvěru 
našich voličů, ba naopak, věříme, že přesvědčíme ještě větší procento voličů o správnosti politiky  
našeho hnutí.

Naplnění našeho hesla „BUDE LÍP“ můžeme dosáhnout jen za pomoci Vás všech.

Těšíme se na spolupráci!
(MC)

Připravované akce na leden 2014
15. ledna 2014 | 18:00 > pravidelná schůzka oblastní organizace ANO Praha 12
    - zasedací místnost CPM, Praha 4 Chodov

27. ledna 2014  > setkání sympatizantů oblastní organizace ANO Praha 12, 11 a 4

V průběhu ledna chceme zejména zahájit činnost všech tzv. pracovních skupin za účelem sestavení
kvalitního volebního programu pro komunální volby. Členství v pracovních skupinách je stále
otevřené, v případě zájmu kohokoliv z Vás se zapojit jste vítáni, neváhejte nás kontaktovat.

ZPRAVODAJ
oblastní organizace hnutí ANO Praha 12



LEDEN – BŘEZEN

V souladu se stanovami  
a zakládajícími listinami hnutí
ANO neměla oblastní orga-
nizace ANO Praha 12 v této 
době svou právní subjektivitu, 
patřila podoblastní organiza-
ci ANO Praha 4, neboť hnutí 
ANO mělo své oblasti právně 
ustanoveno pouze pro Prahu 
1 – Prahu 10.

ČERVENEC - SRPEN

V důsledku povodňových 
škod, které byly zjevně  
způsobeny nefunkčním  
protipovodňovým opatřením 
a nikoliv vylitím Vltavy z jejich 
břehů, začala se na základě 
zástupců obyvatel postižené 
oblasti naše oblastní  
organizace intenzivně zabývat 
analýzou příčin, odpovědností 
a zejména hledání  
řešení nefunkčních  
protipovodňových opatření.  
V souladu se zákonem  
o poskytování informací jsme
vyžádali relevantní údaje od 
Úřadu naší městské části.

Letní, prázdninové měsíce, 
byly však i pro celé hnutí 
ANO zejména ve znamení 
příprav předvolební kampaně. 
Předčasné volby byly pro naše 
hnutí překvapením, které si  
vynutilo operativní řešení. 
Řada z nás neměla  
s kampaní podobného  
typu žádnou zkušenost  
a museli jsme se tedy učit 
tzv. „za pochodu“. Strategie 
volební kampaně byla řízena 
centrálou hnutí, na nás byla její 
vlastní realizace.

ZÁŘÍ - ŘÍJEN

Kampaň předčasných  
parlamentních voleb byla 
spuštěna naplno. Po celé  
republice se vyrojily billboardy, 
jejichž hesla se začala probírat 

LISTOPAD

Počátek listopadu byl pro  
nás všechny ve znamení  
krátké pauzy. Většina z nás 
musela dohnat své pracovní  
i soukromé resty z doby  
předvolební kampaně.
Připravili jsme malou analýzu 
kampaně, které jste se všichni 
mohli zúčastnit. Analýzu  
chceme využít při přípravě 
dalších volebních kampaní.
Rovněž jsme začali pracovat 
na plánu činnosti naší oblast-
ní organizace ANO Praha 12 
pro příští rok, tedy rok 2014, 
přičemž jsme se vrátili  
k rozpracovanému návrhu 
volebního programu pro  
komunální volby.

PROSINEC

Konec roku je ve většině 
případů pro nás všechny velmi 
hektický, a to i přes veškerou 
snahu „užít si adventní čas  
v pohodě a klidu“. Letošní rok 
nebyl výjimkou. Nicméně jsme 
moc rádi, že se nám podařilo 
udělat radost těm, kteří i přes 
svůj nízký věk zažili řadu nera-
dostných chvil. 

Pomoc tzv. „Klokánkům“,  
které provozuje Fond 
ohrožených dětí, má pražská 
organizace ANO začleněnu  
i ve svém volebním programu. 
Oblastní organizace ANO  
Praha 11 navázala užší  
spolupráci s Klokánkem  

KVĚTEN

Pražská organizace začala 
připravovat svůj program,  
členové naší oblastní orga-
nizace se zapojili do jednot-
livých pracovních skupin. 
Zároveň jsme na naší oblasti 
začali připravovat plán akcí 
pro druhé pololetí, spolu se 
sestavováním prvních bodů 
pro komunální program naší 
organizace.

DUBEN

Oblastní organizace Prahy 12  
byla právně ustanovena. 
Proběhl volební sněm oblastní 
organizace ANO Praha 12,
kdy byl předsedou zvolen pan
Václav Bozděch. V průběhu  
dubna se na celostátní úrovni 
ANO intenzivně připravoval 
program hnutí, pořádala se 
řada diskuzí a koncem dubna 
se pak konala i ideová  
konference hnutí ANO, kde 
byly představeny základní  
programové theze.

ČERVEN

Tento měsíc přinesl povodně  
a bohužel jimi byla postižena  
i naše městská část, a to  
zejména v oblasti Obchodního 
náměstí.

na všech úrovních. Pro mnohé 
z nás byly některé situace 
zpočátku i nepříjemné, a to  
zejména v momentu příprav 
akcí, neboť málokdo z nás  
si například uměl představit 
sám sebe jak rozdává  
koblihy v metru... Celá kampaň 
zahrnovala poměrně širokou 
škálu akcí, kterých jsme se 
všichni zúčastňovali dle svých 
možností. 

Myslím, že dnes na toto  
hektické období již  
vzpomínáme všichni jen  
v dobrém, zažili jsme řadu 
příjemných setkání s voliči, 
řadu veselých historek, ale 
samozřejmě jsme občas  
i „slízli“ nějakou tu jedovatou 
slinu ze strany odpůrců  
našeho hnutí. Věřím, že 
pro většinu z nás to byla 
dost velká „škola“ a skvělá 
zkušenost. Pomáhala nám  
celá řada zapálených  
dobrovolníků, stmelovala  
nás všechny obrovská  
motivace – změnit politiku  
v naší republice. 

Den vyhlášení výsledků  
voleb byl ve znamení velké 
euforie nás všech. Rázem  
jsme zapomněli, že jsme  
na nejrůznějších stáncích  
a záborech stáli v dešti  
a promrzlí, že jsme po celou 
dobu kampaně zanedbávali 
velmi často i svoji práci,  
rodinu a přátele,…  

Takže znovu – díky vám všem!

Naši členové se aktivně zapojili 
do odstraňování povodňových 
škod nejen v truhlárně, ale  
i v Modřanské knihovně.

Dobrý den, dovolte mi, abych touto formou vyjádřil  
své poděkování skupině dobrovolníků, zejména pak pánům  
Michalovi Pincovi, Václavovi Bozděchovi a paní Monice Červíčkové, 
kteří zcela nezištně nabídli naší provozovně pomoc při likvidaci 
následků letošní povodně, která měla pro naši truhlárnu prakticky 
likvidační následky. Pan Pinc, nás osobně konktaktoval s nabídkou 
pomoci, během 24 hodin zorganizoval skupinu dobrovolníků  
a ti nám pak společně v průběhu sobotního odpoledne pomohli  
zvládnout pro nás velmi těžkou situaci. Ze zcela zatopeného 
suterénu naší provozovny vynesli veškeré vybavení (viz. přiložené 
fotografie). Velmi si cením osobního přístupu našich modřanských 
sousedů - dobrovolníků, kteří nám pomohli zvládnout těžké chvíle. 
Letošní povodeň byla pro modřanské Obchodní náměstí  
překvapující tím, že důvodem nebyla sama Vltava, avšak voda  
z kanalizace. A ačkoli se obávám, že se podobná situace může  
opakovat, jsem moc rád, že jsou mezi modřanskými občany lidé, 
kteří neváhají nabídnout pomoc v pravý čas. Děkuji!

Václav Kadlec, majitel truhlárny

CO SE U NÁS UDÁLO V ROCE 2013



právě na Praze 11 a připravila 
na konci roku fnanční  
i materiální sbírku pro děti  
z tohoto Klokánku. Naše 
oblastní organizace Prahy 12 
se k této akci ráda připojila,
p. Bozděch zajistil spon-
zorský dar Penamu ve formě 
napečených vánoček, vek  
a dalších potravinářských 
produktů, které udělaly radost 
jak dětem, tak „tetám“, které 
byly tímto ušetřeny pečení 
vánoček. 

Děti se velmi těšily z dárků 
jako panenky, velký plyšový 
medvěd, badmintonu, avšak 
jak to již bývá, největší ra-
dost udělal nejobyčejnější 
dárek, kterým byly nafukovací 
balónky. Věříme, že časem 
ocení i fnanční dar, který 
předseda oblastní organizace 
ANO Praha 11 předal vedení 
Klokánku, neboť umožní 
dětem například návštěvu kina 
či malý výlet mimo Prahu.

Pro nás všechny to bylo moc 
milé předvánoční setkání a již 
teď se těšíme na další společ-
nou akci, neboť v podpoře 
Klokánku chceme i nadále 
pokračovat.

Při pohledu na „kalendář naší 
oblastní organizace“ mi opět 
vytane jako první na mysl – 
„uteklo to nějak rychle“  
a zároveň je mi líto, že se mi 
tam nevešly všechny akce, 
kterých bylo podstatně více.
Nezbylo například místo na 
„Tour de ANO 2013“, kterou 
jsme pořádali na cyklostezce 
zde u nás v Modřanech a tak 
trochu jsme s ní vlastně zaháji-
li naši volební kampaň. Neveš-
la se mi zpráva o tom, jak 
jsme se snažili postavit celé 
družstvo pro pražský maraton, 
ale nakonec za ANO běžela 
jen Lenka Vedralová. Místo 
nezbylo ani na zprávy o účasti 
našich členů na nejrůznějších 
akcích ve věci řešení komunál-
ních problémů, ale k tomu 
všemu bude snad ještě šance 
se vrátit i v budoucích vydání
Zpravodaje, neboť problémy 
stále přetrvávají a teprve čeka-
jí na svá řešení. 

Závěrečná bilance minulého 
roku je věřím z pohledu činno-
sti hnutí ANO velmi pozitivní,  
a to nejen z pohledu volebního 
výsledku. Ačkoliv jsem si vstup 
do hnutí ANO velmi dlouho 
rozmýšlela, neboť jsem na  
politickou angažovanost 
pohlížela s despektem, tak po 
roce činnosti mohu s klidným

svědomím prohlásit, že svého 
kroku nelituji. Poznala jsem 
zde spoustu skvělých lidí, lidí 
nejrůznějších profesí, různého 
věku. Jsem moc ráda, že naše 
oblastní organizace funguje 
v atmosféře slušnosti,
korektnosti, poctivosti, ohle-
duplnosti a úcty k práci ostat-
ních, protože to jsem právě  
v posledních letech u českých 
politiků postrádala. Na stejné 
vlně úzce spolupracujeme  
i s ostatními oblastními
organizacemi – Praha 11  
a Praha 4 a nově se k nám 
přidává i Praha 15. Samozře-
jmě jsou mezi námi silné  
individuality, což je i správné, 
ale všichni jsme schopni  
upřednostnit zájem celku  
nad osobními ambicemi 
každého z nás. Pro mě osobně 
je tento pocit důležitý,  
neboť díky němu mohu věřit, 
že nebudu litovat svého  
vstupu do hnutí ANO. 

Budeme rádi, pokud se  
aktivně zapojíte i Vy  
a stejně tak věříme,  
že Vašeho rozhodnutí  
nebudete litovat.

Monika Červíčková 
místopředsedkyně  
Oblastní organizace ANO  
Praha 12

Jak je zde již uvedeno, rádi přijmeme Vaše připomínky, podněty 
pro náš Zpravodaj. Předem děkujeme za Vaši součinnost!
V únorovém vydání se budeme zabývat již konkrétními problémy 
naší městské části, přineseme rozhovory se zástupci hnutí ANO, 
rádi zveřejníme i některé Vaše příspěvky.

Tým oblastní organizace ANO Praha 12

praha12@ano2011.cz
www.anobudelip.cz | www.facebook.com/anobudelip

OHLÉDNUTÍ


